
Holmestrand Rotaryklubb 
 
Referat fra peismøte i Serviceprosjektkomiteen 19.09.2011  
 
Tilstede: Bjørn, Arne F., Hans Arne og Øistein 
 
Det ble servert nytrukket kaffe og høykarbomat. 
 
Møteprogram: 
 
Komiteen har fått tildelt møte 17.10 og 21.11.  Sistnevnte vil være en orientering om vårt 
Ugandaprosjekt. 
 
Til møtet den 17.10 håper vi å få Per Harald Agerup til å fortelle om norsk 
landbruk/import fra U‐land.  Som motpart vil Øistein ta seg av norske importregler for en 
del landbruksprodukter. Hans Arne tar kontakt med Agerup og informerer videre om 
saken. 
 
Andre aktuelle programposter kan være: 
 
Jernbaneutbyggingen i Holmestrand  (Øistein) 
Drammens forvandling fra ”en stygg andunge” til en ”svane” (Arne Martin) 
Finn.no – en suksesshistorie  v/adm dir. Halvorsen  (Øistein) 
 
En av disse 4 forslagene blir møteprogram 17.10. 
 
Æresnyskjerrig 
 
Det var enighet om å fortsette vår tdeling av en slik pris – men klubben børe beholde et 
eksemplar for fremtiden.  Bjørn kan muligens fremskaffe et eks. til utdeling. 
Når vi er tomme for statuer kan vi lage en pris bestående av et diplom, et kunstverk 
(bilde) og et beløp som skal brukes til et godt formål i tråd med den aktivitet som 
prisvinneren driver. 
 
Komiteen ønsket ikke å støtte forslaget om et stipend til skoleelever/studenter.  Vi har 
ikke økonomi til å etablere flere slike aktiviteter. 
 
RYLA 
 
Komiteen var positiv til RYLA og mente vi – så sant økonomien tillot – skulle støtte dette. 
 
Annet: 
 
Det var en viss meningsutveksling om nye medlemmer og hvilket kjønn de skulle ha – 
uten at det kom noen nye tanker om emnet. 
 
Øistein 


